
Served with marinated eggs that have been carefully soaked for a long time

搭配长时间精心腌制的入味鸡蛋

Selected pork belly is coated with a special sauce and slowly grilled over charcoal

选用上等猪五花肉，涂上特制酱汁，用炭火精心烤制而成

TAKE OUT MEMU 外带菜单
*The listed price includes the cost of to go containers ※所示价格包含外卖容器费用。

炭火烤猪肉鸡蛋丼
Charcoal Grilled Pork & Egg Rice Bowl

炭火烤猪肉丼
Charcoal Grilled Pork Rice Bowl

炭火烤黑毛和牛丼
Charcoal Grilled Wagyu Beef Bowl

990（incl.tax /含税1,069）Small portion 小份

1,090（incl.tax /含税1,177）Medium portion 中份

1,190（incl.tax /含税1,285）Large portion 大份

840 （incl.tax /含税907）Small portion 小份

940（incl.tax /含税1,015）Medium portion 中份

1,040（incl.tax /含税1,123）Large portion 大份

For information about the production area of rice, please kindly ask one of our staff members. <For customers with food allergies> 1.Please feel free to ask a member of staff for allergens. 2.Shrimps and crabs may be 
contained in the seafood ingredients we use at our restaurant. 3.Tolerance against allergen varies among individuals. Since our preparation and cooking process involves shared cookware and dishwasher, please be extra 
cautious if you react to a slight amount of allergen. 
关于米饭的产地信息请询问工作人员。〈担心食品过敏的顾客〉1.有关过敏原的信息请咨询店员。2. 本店的海鲜类料理中有时会放入虾、蟹。3.过敏反应因人而异。本店使用相同的烹饪器具、洗净机器，如对微量的物质也会产生过敏的顾客请注意。

*The displayed prices include the cost of takeout containers. Please note that different tax rates apply to dine-in and takeout.   ※显示价格包含外带容器费用。※堂食和外带适用不同税率。

Topping 
配料

100（incl.tax /含税108）・Green Onion 小葱

150（incl.tax /含税162）・Flavored Egg 卤蛋
・Coca-Cola　・Ginger Ale　・Fanta Melon 　・Calpis　 ・Calpis Soda　・Iced Tea 　・Oolong Tea

可口可乐　　　　 姜味汽水　　　　 芬达蜜瓜　　　　     可尔必思　  可尔必思苏打　　　冰红茶　　　　乌龙茶

Drink Set  饮品套餐 +150（incl.tax /含税162） Single item 单品：200（incl.tax /含税216）

1,530（incl.tax /含税1,652）
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Weekday 工作日



Served with marinated eggs that have been carefully soaked for a long time

搭配长时间精心腌制的入味鸡蛋

Selected pork belly is coated with a special sauce and slowly grilled over charcoal

选用上等猪五花肉，涂上特制酱汁，用炭火精心烤制而成

TAKE OUT MEMU 外带菜单
*The listed price includes the cost of to go containers ※所示价格包含外卖容器费用。

炭火烤猪肉鸡蛋丼
Charcoal Grilled Pork & Egg Rice Bowl

炭火烤猪肉丼
Charcoal Grilled Pork Rice Bowl

炭火烤黑毛和牛丼
Charcoal Grilled Wagyu Beef Bowl

1,040（incl.tax /含税1,123）Small portion 小份

1,140（incl.tax /含税1,231）Medium portion 中份

1,240（incl.tax /含税1,339）Large portion 大份

890 （incl.tax /含税961）Small portion 小份

990（incl.tax /含税1,069）Medium portion 中份

1,090（incl.tax /含税1,177）Large portion 大份

For information about the production area of rice, please kindly ask one of our staff members. <For customers with food allergies> 1.Please feel free to ask a member of staff for allergens. 2.Shrimps and crabs may be 
contained in the seafood ingredients we use at our restaurant. 3.Tolerance against allergen varies among individuals. Since our preparation and cooking process involves shared cookware and dishwasher, please be extra 
cautious if you react to a slight amount of allergen. 
关于米饭的产地信息请询问工作人员。〈担心食品过敏的顾客〉1.有关过敏原的信息请咨询店员。2. 本店的海鲜类料理中有时会放入虾、蟹。3.过敏反应因人而异。本店使用相同的烹饪器具、洗净机器，如对微量的物质也会产生过敏的顾客请注意。

*The displayed prices include the cost of takeout containers. Please note that different tax rates apply to dine-in and takeout.   ※显示价格包含外带容器费用。※堂食和外带适用不同税率。

Topping 
配料

100（incl.tax /含税108）・Green Onion 小葱

150（incl.tax /含税162）・Flavored Egg 卤蛋
・Coca-Cola　・Ginger Ale　・Fanta Melon 　・Calpis　 ・Calpis Soda　・Iced Tea 　・Oolong Tea

可口可乐　　　　 姜味汽水　　　　 芬达蜜瓜　　　　     可尔必思　  可尔必思苏打　　　冰红茶　　　　乌龙茶

Drink Set  饮品套餐 +170（incl.tax /含税183） Single item 单品：220（incl.tax /含税237）

1,530（incl.tax /含税1,652）
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Weekend 休息日


